



CHN ALÜMİNYUM İTHALAT İHRACAT SAN.VE TİC. A.Ş.

STANDARD PROFILES

CHN Aluminum Import and Export Inc. was established in Bursa in the first place to meet the aluminum profile and plate demands of the group companies and business partners of Cihan Group.

With its experience in the aluminum sector, which it has acquired in the national platform over time, it has decided to expand abroad, taking into account the increasing demand for aluminum in the global market.

Acting with Cihan Group's 23 years of work experience and customer satisfaction principle, CHN Aluminum has taken its place in the global market with its best, most advantageous and innovative solutions to its business partners and customers.

Today, CHN ALUMINIUM conducts 75% of its activities in the foreign market and 25% in the domestic market. CHN ALUMINIUM, 30% of its exports are flat aluminum, is advancing to the future with solid steps.

--

CHN Aluminium Import-Export wurde in Bursa in erster Linie gegründet, um die Aluminiumprofil und Plattenanforderungen der Konzerngesellschaften und Geschäftspartner der Cihan Gruppe zu erfüllen.

Mit seinen Erfahrungen in der Aluminiumindustrie, die er im Laufe der Zeit auf der Nationalen Plattform erworben hat, beschloss er, sich im Ausland zu öffnen, angesichts der wachsenden Nachfrage nach Aluminium auf dem Weltmarkt jeden Tag.

Nach 23 Jahren Erfahrung und Kundenzufriedenheit von Cihan Gruppe, hat CHN Aluminium seinen Platz auf dem Weltmarkt mit den besten, vorteilhaftesten und innovativsten Lösungen für seine Geschäftspartner und Kunden eingenommen.

Heute betreibt CHN Aluminium 75% seiner Aktivitäten auf dem ausländischen Markt und 25% auf dem heimischen Markt. CHN Aluminium, hat 30% seiner Exporte aus flachaluminium.



Certified



ISO 9001:2015

Wall Thickness



Down to 0,50 mm

Profile Weight



Starting from 40 gr /m

Alloy



ENAW 6060

ENAW-6063

ENAW6463

CHNALÜMİNYUM İTHALAT İHRACAT SAN. VE TİC. A.Ş.

Alaaddinbey Mh. 244. İsimsiz Sk.
No:6/1/1 Nilüfer/BURSA/TÜRKİYE

chn@chnexport.com

FLAT BARS

LAMA



Mould No.	A	B	kg/m
3651	8	3	0,065
289	12	5	0,163
1644	15	5	0,203
173	18	8	0,390
967	20	4	
1262	20	20	1,084
1857	25	13	0,881
1033	25	25	1,694
2626	30	10	0,813
1716	30	30	2,439
2671	34,5	7,85	0,735
344	35	1,5	0,143
867	35	10	
2002	40	3	0,325
1420	40	5	0,542
1018	40	10	1,080
2214	40	20	2,168
796	40	30	
1032	40	40	4,336
1473	50	10	1,350
186	50	10	1,356
	50	12	
	50	20	
1322	50	50	6,775
1542	60	8	1,300
2627	60	10	1,626
1323	60	20	3,252
1263	60	40	6,504
1281	60	60	9,756
868	68	8	
1259	70	10	1,897
1280	70	20	3,794
1260	70	25	4,742
1279	70	30	5,691
1282	80	20	4,336
667	83	4	
3556	110	15	4,472
3557	120	10	3,252
2422	160	25	10,840
1145	190	13	6,693